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IDŐVEL AKÁR SZÁZ ÚJ MUNKAHELY IS LÉTESÜLHET 

Milliárdos üzemcsarnokot 
avattak Mórahalmon 
E g y m i l l i á r d f o r i n t b ó l é p ü l t ü z e m -
c s a r n o k o t a v a t t a k t e g n a p a m ó r a -
h a l m i ipari p a r k b a n . A b e l g a - h o l -
l a n d b e r u h á z ó saslikot g y á r t m a j d 
itt helyi a l a p a n y a g o k b ó l , i d ő v e l a k á r 
s z á z új m u n k a h e l y e t is t e r e m t v e . 
E h h e z a b a l o l d a l i v e z e t é s ű m i n i s z t é -
r i u m és a j o b b o l d a l i v á r o s v e z e t é s 
összefogása is k e l l e t t . 

R . T Ó T H G Á B O R 
Átadták tegnap a Homokhát Térségi 
Agrár-ipari Park új üzemcsarnokát 
Mórahalmon. A 3300 négyzetméte-
res, egymilliárd forintból épült üzem-
csarnok a holland és belga érdekelt-
ségű Fléma Snacks Húsfeldolgozó és 
Élelmiszergyártó Kft. 13 hektáron 
megvalósuló, összesen 12 milliárd fo-
rintos beruházásának része. Az 
1953-ban alapított családi cég 22 ma-
gyar város közül választotta ki Móra-
halmot. 

- Miért? Az autópálya közelsége, a 
minőségi nyersanyag, a kiváló mun-
kaerő és a kiváló ipari park döntött 
- sorolta az érveket Lukas Vanreusel 
ügyvezető igazgató, fogadva a belga 
nagykövet, Pierre Labouverie szemé-
lyes gratulációját is. 

A húsfeldolgozással foglalkozó - it-
teni telephelyén főként saslikot gyártó 
- üzem eleinte kizárólag belga és uni-
ós exportra termel majd, de később a 
környékbeli piacokat is megcélozza. 
Helyi alapanyagokat fognak felhasz-
nálni, kezdetben 40, idővel 80-100 új 
munkahelyet teremtve. 

- A munkavállalók 80 százaléka 
már nem mórahalmi, hanem valame-
lyik homokháti településről érkezik 
ide. Ez volt a küldetésünk: a 15 évvel 
ezelőtt versenyképtelen Homokhátsá-

1 9 BARACKOSBÓL IPARI PARK. A Mó-
rahalom melletti,-1997-ben spár-
gaültetvényre és őszibarackosra 
épült ipari park területe 11 év alatt 
tízről hatvan hektárra nőtt, 3,5 mil-
liárd forintot fektettek be itt a vál-
lalkozások, beruházók, 350 új 
munkahelyet teremtve. Árbevéte-
lük meghaladja az évi 17 milliárd 
forintot. 

gon gyarapodási lehetőséget, munkát, 
egzisztenciát teremteni - emlékeztetett 
Nógrádi Zoltán polgármester. 

Gráf József földművelésügyi és vi-
dékfejlesztési miniszter is többször 
tárgyalt a belgákkal - adódik a kér-
dés: már nem csak álom a politikai 
hovatartozástól független együttmű-
ködés - a vidék érdekében? - Gráf Jó-
zsef munkáját kinevezése óta elismer-
jük, még egy olyan kormány tagjaként 
is, amellyel egyéblcént nem tudunk 
együttműködni. Egyetértés van arról 
is: ez a térség a zöldség- és gyümölcs-
termesztés, az élelmiszeripar és a 
TÉSZ-ek fejlesztésével juthat előre 
- mondta Nógrádi Zoltán. 

- Kezdettől fogva, következetesen 
szakmai tevékenységet folytatunk a 
minisztériumban, számómra mind-
egy, hogy egy pályázó jobb- vagy bal-
oldali nézeteket vall-e. Akik fejlőd-
nek, akik előre akarnak menni, azok 
a minisztériumnak fontosak. Így Mó-
rahalom is az, nem véletlen, hogy itt 
is megfordultam már többször is. Szí-
vesen jövök, mert szépen fejlődik - fo-
galmazott lapunknak Gráf József. 
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ITT MÁR MINDEN CSAK TÖRTÉNELEM - A CSUKÁK IS Fotó: Schmidt Andrea 

Sportegyesületi álláspont 
Szokol Lajos, a Szegedi VSE elnöke hangsúlyozza, hogy a klub jelenlegi elnöksége 
ragaszkodik az egy éwel ezelőtt megkötött opciós szerződésben foglaltakhoz. 
A sportvezető elmondta, nagyon sajnálja, hogy nem sikerült zöld ágra vergődni 
a stadioncsere ügyében. Ő lenne a legboldogabb, ha ezt nyélbe lehetett volna 
ütni. - Jelenleg egyetlen szolgáltatónál sincs az egyesületnek tartozása. 
Mindössze a Szeviéptől kapott harmincmilliót kell visszafizetnünk, ez azonban 
még egyeztetés kérdése. Valamennyi szakosztály működik - ha nem is kapunk 
városi támogatást. A labdarúgók azért játszanak Gyálaréten, mert egyesült a két 
csapat, s így kíméljük a Kossuth Lajos sugárúti pályát. Az atléták és a tájékozódási 
futók, valamint a birkózók is részt vesznek minden jelentős versenyen. Ami a 
létesítmény jövőjét illeti, egyelőre nem foglalkozunk vele, hiszen a Szeviéppel 
kötött szerződésünk sem csengett még le igazán. Egyet azonban nyugodt szívvel 
kijelenthetek: soha nem volt ekkora az egyetértés az SZVSE szakosztályai között 
- hangsúlyozta Szokol Lajos. 

ka alá a véleményét, mit gondol egy 
olyan egyesületről, amelynek elnök-
sége felülírja saját közgyűlése dönté-
sét, és több száz gyerek, sportoló, il-
letve szakosztályok, focicsapatok 
sorsával játszik egy pénzügyi világ-
válság közepette. 

Korábban lapunk többször foglalko-
zott az üggyel, az előzmények rövi-
den: az önkormányzat eladná a Sze-
ol-stadiont, amire közösen pályázott 
volna a Szeviép és a vasutas sport-
egyesület. A Szeviép azt vállalta, hogy 
a 4,3 hektáros Szeol-pályát megvásá-
rolja - az önkormányzat kikiáltási ára 
700 millió forint azt ugyanannyiért 
felújítja, majd az SZVSE tulajdonába 
adja. Cserébe pedig a vasutas sport-
klub átadja a Szeviépnek a leromlott 
állapotú, jelenlegi, közel akkora pá-
lyáját. Erről írtak alá a felek magánjo-
gi szerződést, azt követően, hogy a 

terveket tavaly nyáron előbb az 
SZVSE elnöksége, majd annak köz-
gyűlése is megszavazta. 

Amikor azonban az önkormányzat 
kiírta a pályázatot, csak a Szeviép 
adott be pályázatot, az SZVSE az utol-
só pillanatban visszatáncolt. Szent-
györgyi Pál, Szeged gazdasági alpol-
gármestere fél évvel azután, hogy vé-
gül eredménytelennek minősítették a 
Szeviép pályázatát, a következőket 
mondta el lapunknak: a városnak is 
kárt okozott az SZVSE, mivel szándé-
kait komolyan vették, és a rendezési 
terv módosítását is bevállalták volna. 
Csúszik a sportuszoda-beruházás: a 
Szeol eladásától remélt százmilliók hi-
ányoznak, uniós forrás ilyen célokra 
nincs. Mostanáig még csak a tervpá-
lyázatot írták ki. 
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125 ÉVES AZ ÁSOTTHALMI ISKOLA 
Megalapításának 125. évfordulóján em-
lékhelyet avattak, és átadták a szakmai 
foglalkoztatót tegnap az ásotthalmi Be-
dó Albert Középiskola, Erdészeti Szak-
iskola és Kollégiumban. Az eseményen 
többek közt részt vett Habsburg Ottó, a 
Páneurópai Unió elnöke, Gráf József ag-
rárminiszter, Becsey Zsolt európai par-
lamenti és Nógrádi Zoltán országgyűlé-
si képviselő és Petró Ferenc, Ásottha-
lom polgármestere. 

KÉTMILLIÓS VÍZFORGATÓ A VADASPARKBAN 
Kétmillió forintba került a Sancer-tó új 
vízforgató berendezése, melyet a Sze-
gedi Vízmű Zrt. vásárolt a vadaspark-
nak. Azért volt rá szükség, mert az 
évek során az őszi felmelegedések és 
lehűlések időszakában oxigénhiány 
alakulhat ki a tóban, ez halpusztulás-
sal járt. Az új berendezés oxigénnel 
dúsítja a vizet, így megelőzhető az 
élőlények pusztulása. 

MEGÚJULT A SZEGEDI JAZZ KOCSMA. Teg 
nap megnyitott a megújult Jazz Kocs-
ma. A név marad, de a zenei paletta 
változatosabb lesz. Az új üzemeltetők 
célja, hogy a Jazz Kocsma kezdeti 
szellemének megfelelően minőségi 
zenei kocsmát hozzanak létre, ahol új-
ra teret kap az élő zene - legyen az 
dzsessz, blues, indie, rock 'n' roll, 
elektronika -, valamint lemezlovasok 
és a mozgókép is. 

BEMUTATTÁK AZ ÚJ SZEGEDI KLINIKÁT • Hivatalosan közel kétmillió dél-alföldi lakos szakellátását végzi, de sok esetben or-
szágosan is fogad majd betegeket a szegedi egyetem tegnap átadott arc-, állcsont és szájsebészeti klinikája. Az új, önálló 
orvosi profilt képviselő' klinika egyelőre 11 OEP-finanszírozott fekvó'betegággyal és 2 egynapos sebészeti ággyal működik. Az 
egyetem 80 millió forintot költött a fejlesztésre. Az ország legkorszerűbb ambulanciájának teljes felszerelését ingyen kap-
ták Németországból, mivel a szegedi a közép-európai térség „referenciaambulanciája" lesz - mondta el Piffkó József, az új 
klinika és tanszék vezetője. Fotó: Segesvári Csaba 

Toronykóyék 
sikere 
MUNKATÁRSUNKTÓL 
Először rendezett a Magyar Állami 
Operaházban a szegedi színház társu-
latának tagja, Toronykőy Attila, akinek 
több produkcióját is láthatta az elmúlt 
évadokban a szegedi publikum. Buda-
pesten, az Andrássy úti palotában Rán-
lci György gyermekoperáját, a Pomádé 
király új ruháját állította színpadra - a 
hírek szerint szép sikerrel. A bemutatót 
múlt szombaton tartották, az első sze-
reposztásban a főszerepeket Szvétek 
László, Kertesi Ingrid és Sárkány Káz-
mér alakította, a másik szereposztás-
ban két fiatal szegedi operista, Cser 
Krisztián és Rácz Rita is énekelt. 

Számítógépes 
tanfolyam 
Alapszintű számítógépes jártassággal 
rendelkező álláskeresőknek indítja 
két számítógépes tanfolyamát a So-
mogyi-könyvtár. Az ingyenes és 
négynapos kurzusok hétfőn és októ-
ber 27-én indulnak, jelentkezni a 
62/630-634/139-es számon vagy a ta-
jekozt@sk-szeged.hu e-mail címen 
lehet. 

Tovább 
pusztul 
az SZVSE-
pálya 

L e j á r t a n n a k a z o p c i ó s s z e r z ő d é s -
n e k a h a t á r i d e j e , a m e l y a v a s u t a s 
s p o r t e g y e s ü l e t (SZVSE) és a S z e v i é p 
I n v e s t m e n t Z r t . k ö z ö t t j ö t t létre 
e g y é w e l e z e l ő t t a S z e o l - p á l y a 
m e g v á s á r l á s á r a , f e l ú j í t á s á r a . É r v é -
nyes s z e r z ő d é s n i n c s , v a n v i s z o n t 
k é t p u s z t u l ó s p o r t i n g a t l a n , 
a z SZVSE p e d i g 30 m i l l i ó f o r i n t t a l és 
a n n a k k a m a t a i v a l t a r t o z i k a S z e v i -
é p n e k . 

FEKETE KLÁRA 
Két sportpálya haldoklik jelenleg 
Szegeden: az egyik a volt Szeol-, a 
másik az SZVSE-pálya. Pistrui László, 
a Szeviép cégcsoport egyik tulajdo-
nosa szerint ha az SZVSE nem táncol 
vissza az egy évvel ezelőtt, 2007. 
szeptember 18-án aláírt megállapo-
dástói, és idén áprilisban együtt pá-
lyáznak a SZEOL-pálya megvásárlá-
sára, akkor ma Szegednek lenne egy 
21. századi sportlétesítménye a Felső 
Tisza-parton. 

Vége a történetnek? - kérdeztük 
Pistrui Lászlót. Az SZVSE-vel aláírt 
megállapodás valóban lejárt, mivel 
a feltételei nem teljesültek - mondta 
a tulajdonos de a történetnek 
nincs vége: most a jogi lépések kö-
vetkeznek. Mivel az SZVSE nemcsak 
megállapodást írt alá, hanem 30 mil-
lió forintos előleget is elfogadott ta-
valy, ezt az összeget is szeretné ka-
matostul behajtani. Nem rejtette vé-
l i CSENDÉLET. A régmúlt falusi sport-

pályáinak hangulatát idézi az 
SZVSE-pálya. A fű gazos, közvetlen 
környezete elhanyagolt, szemetes. 
A bejáratnál kötélen szárítja az őszi 
nap a kimosott nadrágokat, meze-
ket. A lelátónál összetört bútorok, a 
hangosítófülke alja nyilvános vécé, 
a gokartpálya mögötti, az Izabella 
hídig terjedő terület a senki földje. 
Boldog-boldogtalan éjjel-nappal 
bemehet. LUKAS VANREUSEL, PIERRE LABOUVERIE, GRÁF JÓZSEF ÉS NÓGRÁDI ZOLTÁN VÁGTA EL 

A NEMZETISZÍNŰ SZALAGOKAT Fotó: Frank Yvette 
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